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Svar på fråga 2023/24:626 av Anne-Li Sjölund (C) 
Motionslopp på statliga vägar 

Anne-Li Sjölund har frågat mig när regeringen avser att lämna 

besked om en permanent lösning för arrangörerna av 

motionslopp och andra evenemang på statliga vägar. 

Jag är medveten om att det finns ett stort intresse för hur ideella 

föreningars och organisationers kostnader i samband med 

skyltning och andra åtgärder vid arrangemang på vägar framgent 

ska hanteras. Frågan bereds inom Regeringskansliet. 

Stockholm den 28 februari 2024 

 

 

 

Andreas Carlson 
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